

佛友基本规则

1. 本中心是“大悲基金”属下机构，主要为推动佛教弘法事业，提供多元化适合现代社会人士学习的机会，及有益身心的文娱康乐活动。
2. 本中心佛友分成年组（年龄18-60岁年捐\$50），儿童少年组（年龄5-17岁年捐\$20）及乐龄组（超过60岁年捐\$20）。欢迎成为本中心赞助者。（注：佛友将无权参与董事局的选举或被选举。）
3. 本中心范围内严禁带入烟酒腥荤，食堂外禁止饮食。
4. 佛友若有违反条例的行为，本中心有权取消其佛友资格。
5. 除本中心批准的集会外，其他传票或集会不得在此分发与进行。
6. 有意成为本中心的佛友请填写表格，缴交年捐及相片一张。（护照用的照片尺寸：恕不退回。）
7. 遗失佛友证件者应向本中心申请补发，并交手续费二十元及相片一张。
8. 佛友年捐费及手续费缴交后，恕不退还。
9. 佛友赞助费可用邮寄方式将同双划支票寄来本中心。双划线支票请写明“Tai Pei Buddhist Centre”（正式收据另行寄发。）



大悲佛教中心

No.2 Lavender Street, Singapore 338823.
Tel: 62983343 Fax: 62918859
Website: www.dabei.org.sg

Your Personal Data 您的个人资料

中文姓名:

Name:

性别 Gender 男 Male 女 Female

种族 Race 华人 Chinese 其他 Others

地址 Address:

电话 Contact 住家 Residence

办公室 Office

手提电话 Mobile

电子信箱 Email:

出生日期 Date Of Birth: DD/MM/YYYY 年龄 Age:

居民身份证/护照号码 NRIC No./PP No.:

国籍 Nationality: Singaporean (Yes / No) if no, please write

婚姻 Marital Status: 已婚 Married 单身 Single

源流 Stream: 华语 Mandarin 英语 English 其他 Others

大悲佛教中心 Tai Pei Buddhist Centre



各类申请表格 Multi-Purpose Form

Apply Friends of Dharma 申请佛友

您是新佛友吗?

佛友 F.O.D.: 新 New 更新 Renew

您是否有编号?

佛友编号 F.O.D. No.:

课程学号 Class No.:

相片
Photo

皈依法师 Disciple of Reverend:

法名 Buddhist Name:

学历程度 Education Level:

职业 Occupation:

请填写表格，连同划线支票名 Cheque Name:
Tai Pei Buddhist Centre
寄至 send mail address to :
Tai Pei Buddhist Centre, No.2 Lavender Street,
Singapore 338823.

我同意遵守大悲的规则。

I HEREBY AGREE TO ABIDE BY THE RULES AND REGULATIONS STATED.

Applicant's Signature 申请者签名 Date 日期

FOR OFFICE USE 本中心运用				
Approved By 批准者	Date 日期	Cash 现金	Cheque No. 支票号码	Receipt No.: 收据号码
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>

Courses Application 课程报名表格

以下课程详情，请参考‘课程简介’手册。

For more Detail,

Please turn to the Courses Introduction menu.

内容	日期/DATE	价钱 \$
梵呗班		
佛学入门		
四十二章经		
书法抄经班		
English Dharma Class		
静坐班 Meditation Class		
少儿佛学班		
Dharma of the young		
Children Yoga & meditation		
Project Rebirth		
Understanding Amitufo via the Amitabha Sutra		
Heart Of Heart Sutra		

Volunteer Application 义工报名表格

Recruitment of Volunteers 招募义工

图书记录 Library Work

文件分类 Document Handling

档案处理 Filing

会讯工作 Quarterly Newsletter

电脑打字 Computer Input

文书组 Administration

书法 Calligraphy

美术手工 Fine Arts

布告栏设计 Signboard Design

慈心组 Compassion Group

摄影 Photography

法务 Public Affairs

团康 Organising Activities

清洁工作 Cleaning

电器技术音响 Videography

电脑美术设计 Computer Design

其他 Others

如有其他，请填写：

服务日期：

'Friends of Dharma' Rules and Regulations

1. The Centre is one of the organizations of the "Tai Pei Foundation". The objectives of setting up the Centre is to propagate the course of Buddhism, providing facilities for study to the general public and organising healthy recreational activities.
2. 'Friends of Dharma' are organised into two sections: i.e. Adult section (Age 18-60 Annual Donation \$50) and Youth & Children section (Age 5-17 Annual Donation \$20). We invite applicants above 60 years of age to be our sponsor (Annual donation \$20). (All 'Friends of Dharma' are not entitled to election nor be elected into the Board of Directors)
3. Smoking, liquor and meats are strictly prohibited within the centre. Eating and refreshment are forbidden except in the cafeteria.
4. 'Friends of Dharma' of the Centre would be suspended should they not observed the Rules and Regulations of the Centre.
5. Leaflets and rallies are forbidden in the Centre other than those approved by the Centre.
6. Those interested are invited to collect an Application Form personally for registration. an annual donation will be collected. Please bring along one recent photograph (passport photo size : non-returnable).
7. If the original card is lost, a \$20 fee will be collected for replacement.
8. All charges and fees paid are not refundable.
9. "Friends of Dharma" fees shall be paid by crossed cheque and mail to the Centre. The crossed cheque shall be paid in favour of "Tai Pei Buddhist Centre". Official receipt will be issued thereafter.



Tai Pei Buddhist Centre

No.2 Lavender Street, Singapore 338823.

Tel: 62983343 Fax: 62918859

Website: www.dabei.org.sg